
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 26. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 654

Vil ministeren oplyse, om der foregår et direkte fiskeri efter to-skallede bløddyr i Limfjor-

den udenfor Natura 2000-områderne uden kvoteregulering, og vil ministeren i givet fald

oplyse, hvilke arter der er tale om, og hvad landingerne er pr. produktionsområde fra

2010 til i dag? Fangsttallene ønskes oplyst både i brutto og i netto.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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